



TENDER ADDENDUM

Electrical Maintenance Services – SOA
NCC tender file # LW103
January 9, 2019
ADDENDUM NO : 1

ADDENDA À LA SOUMISSION

Services d'entretien électrique - DOAC
Dossier de soumission de la CCN no. LW103
le 9 janvier 2019
ADDENDA NO: 1

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents :

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appeal d'offres et des documents relatifs au contrat:

1. REQUEST FOR INFORMATION

Q1. I need some clarification on the proof required for the Electrician licenses. Would you like a copy of each electrician's license or is the license number adequate?

A1. The bidder must be a certified electrical contractor for which a licensed master electrician is an employee of that company. A copy of the master electrician's license is required.

1. DEMANDE D'INFORMATION

Q1. J'ai besoin de précisions sur les preuves requises pour les licences des électriciens. Voulez-vous une copie du certificat de chaque électricien ou est-ce que le numéro de la licence serait suffisant?

R1. Le soumissionnaire doit être un entrepreneur en électricité certifié avec un maître électricien agréé qui est employé de cette compagnie. Une copie de la licence du maître électricien est requise.

Lana Wilson
Senior Contract Officer
Procurement Services

Lana Wilson
Agent principal des contrats
Services d'approvisionnement